
 
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ OV 27.1.2012 

 
Přítomni:  Čermáková, Hartlová, Kačenová, Zoul, Junek 
 
Hosté: Hodaňovi, Čimburovi, Mařan, Maruškovi, Lejsková, Švejdovi, 
Kryštof, Popelínská, Bohucký, Peřina, Engl 
 
Vánoční osvětlení stromu pro rok 2012 si OV zajistí sám ve spolupráci 
s městem Chrastava. 
 
Žádáme město Chrastava o předložení „Zadávací dokumentace 
k tendru na svoz komunálního odpadu“. (OV žádá o tyto dokumenty 
k nahlédnutí na dotaz p. Švejdy) 
 
Jelikož vrba na návsi je v havarijním stavu, bude provedeno její 
seříznutí na cca 2m. 
 
Na základě naší žádosti o zabezpečení stavby č.p. 93, bude u tohoto 
objektu odstraněna část kolny a část střechy. 
 
Byly spuštěny webové stránky Andělské Hory.   
www.andelskahorauchrastavy.cz 
 
 
 
 
 

http://www.andelskahorauchrastavy.cz/


Vyhodnocení ankety rybník: 
 
Varianty:  
 
1 A – zasypat rybník a provést výstavbu dřevěné stavby  - 35 lidí 
1 B – zasypat rybník a osázet rostlinami – 10 lidí 
… dohromady - 45 lidí 
 
2. 
 rybník bude ponechán v takovém stavu jakém je - 9 lidí 
 
3. 
Rybník bude stržen a zachován původní terén - 11 lidí 
 
 
4. 
Vlastní názor – rybník naplněn vodou - 35 lidí (do této kategorie byly 
přesunuty všechny hlasy, které se týkaly obnovy vody v rybníku) 
 
Celkem hlasovalo 100 občanů Andělské Hory 
 
Na základě této ankety, která je pouze informativní, se OV zaměří na 
možnosti zasypání rybníku a možnost obnovení rybníku s vodou. 
Proto žádáme město Chrastavu o možnost nacenit tyto dvě varianty a 
zjistit technické řešení jak zasypání, tak napuštění vodou. Dále zjištění 
možnosti financování (granty, dotace, atd.) 
 
Datum příštího zasedání OV bude vyvěšen na 
tabuli  a vložen na webové stránky A.H. 
 
Zapsala M.Hartlová 


